
CDA Oldenzaal 
 
Wat het CDA-hart voor Oldenzaal betreft een raads-
vergadering zonder echte ingewikkelde onder-     
werpen. De mondelinge vragen tijdens het vragen-
uur over het aangeschafte participatieplatform      
en het in 2021 goedgekeurde plan voor Jumbo   
Kuipers hadden wat ons betreft via een telefoontje 
of schriftelijke vragen duidelijk kunnen worden. 
Mooi dat Rutger Bouwman van Solidair Oldenzaal 
zich beschikbaar heeft gesteld om zitting te nemen 
in het Regionaal Presidium Twenteberaad. 

Goed dat de lijst met verkeerskundige knelpunten 
een halfjaarlijkse update heeft gekregen. Ook goed 
dat de raad besloten heeft de lijst niet te amende-
ren maar vast te houden aan de afgesproken werk-
wijze. 
Aan het slot van de vergadering stonden nog       
2 moties vreemd op de agenda. Vreemd betekent 
in dit geval dat de moties geen betrekking hebben 
op de geagendeerde onderwerpen. 
De motie om in Noord-Oost Twente meer samen-
werking  te zoeken om opwekking van biogas te 
stimuleren was wat ons betreft prima. Hopelijk 
leidt het tot een mooi resultaat. 
De motie om de volumestudie naar het toekomstig 
gebruik van de Quickvelden 9 en 10 opnieuw te 
gaan doen leidde tot veel discussie. Uiteindelijk 
bleek dat de meerderheid van de raad van mening 
was dat er voldoende informatie was om het eer-
dere besluit in stand te houden. 

Hieronder leest u wat de gemeenteraad heeft 
besloten over de voorstellen die voorlagen       
tijdens de afgelopen raadsvergadering van 
maandag 22 mei. 
 
Vragenuur 
De raadsvergadering startte zoals gebruikelijk 
met het vragenuur. De fractie van Solidair        
Oldenzaal stelde vragen over 2 verschillende 
onderwerpen. 
 
De eerste vragen gingen over het nieuwe parti-
cipatieplatform voor inwoners, de meeste      
vragen daarbij gingen vooral over de te          
verwachten livegang van het platform. De wet-
houder geeft aan dat verwacht wordt dat het 
platform halverwege juni beschikbaar zal zijn 
voor het verkrijgen van input van inwoners.  
Ten tweede werden er vragen gesteld rondom 
het ‘plan Jumbo Kuipers’, de fractie van SO 
vraagt zich af wat de status is van het bestem-
mings- en civieltechnisch plan. De wethouder 
geeft aan dat beide plannen bijna compleet zijn 
en zeer binnenkort ter inzage zullen worden     
gelegd. De buurt wordt over de plannen op de 
hoogte gehouden middels de advieswerkgroep, 
de raad wordt geadviseerd het ontwerpbestem-
mingsplan af te wachten.  
 
Voorstel tot het invullen van functies in  
het raadswerk 
Binnen de gemeenteraad zijn, in verband met 
enkele wijzigingen, vacatures ontstaan voor 
een aantal functies met betrekking tot de         
organisatie van het raadswerk. Een aantal van 
deze vacatures zijn nu ingevuld, middels een 
unaniem besluit. 
 
Voorstel tot het bijstellen van de Prioriteitenlijst 
Verkeerskundige Knelpunten voorjaar 2023 
De raad heeft besloten om tweemaal per jaar 
de prioriteitenlijst verkeerskundige knelpunten 
te herzien en vast te stellen. Items komen op 
deze lijst te staan op basis van een aantal      
signalen die de gemeente ontvangt. Dit betreft 
meldingen uit de buurt, locaties van een knel-
punt, ongevalscijfers en de risico indexatie voor 
de verkeersveiligheid.  
 
De fractie van Solidair Oldenzaal diende bij       
dit voorstel een amendement in, om aan de     
prioriteitenlijst toe te voegen: de fietsover-
steekplaats ter hoogte van de rotonde Ossen-
maatstraat-Schipleidelaan op- en afrit Provin- 
ciale Rondweg N342. De wethouder ontraadde 
dit amendement, zij gaf aan wel te willen         
onderzoeken of er signalen zijn om dit punt op 
de knelpunten lijst te plaatsen maar dat voor 
nu niet nodig te vinden. Het amendement is 
verworpen (alleen SO stemde voor). 
 
Hierna werd het originele voorstel in stemming 
gebracht, het voorstel is unaniem aangenomen. 
Dat betekent dat de lijst weer is vastgesteld.  
 
Voorstel tot gewijzigd vaststellen bestemmings-
plan ‘omgeving Overesweg 6’ 
Dit voorstel is unaniem aangenomen, dat houdt 
in dat er is besloten om: 
1.  aan de zienswijze tegemoet te komen door 
   de verbeelding gedeeltelijk aan te passen 

   voor de bestemmingen ‘Verkeer’ en ‘Groen’  
   naar de bestemming ‘Tuin’, en de daarop  
   betrekking hebbende regels van toepassing  
   te verklaren; 
2.  het bestemmingsplan ‘omgeving Overesweg  
   6’, identificatienummer NL.IMRO.0173.BP16  
   051-va01 aldus gewijzigd vast te stellen  
   overeenkomstig de bij dit besluit behorende  
   en als zodanig gewaarmerkte verbeelding,  
   regels en toelichting.  
 
Voorstel tot het beschikbaar stellen van krediet 
voor de aankoop van grond aan de Enschede-
sestraat 
Dit voorstel is aangenomen (alleen D66 stemde 
tegen), dat houdt in dat is besloten om:  
•  Een bedrag van €181.500 beschikbaar te 
   stellen ten behoeve van de aankoop van 
   grond aan de Enschedesestraat en in de 
   dekking te voorzien via de Algemene  
   Reserve (01100).  
 
Moties Vreemd 
Aan het einde van de avond werden er nog 
twee moties vreemd ingediend. Dat houdt in 
dat het gaat om moties die losstaan van de 
overige agendapunten van de avond. 
 
De fractie van de Oldenzaalse VVD diende de 
motie ‘uniformiseren biogasbeleid’ in, deze 
motie roept het college op om: 
1.  samen met de (Noordoost) Twentse gemeen- 
   ten te komen tot een meer eenduidige en  
   eenvoudige wet- en regelgeving inzake  
   grootschalige opvatting van tweede genera- 
   tie biogas; 
2.  samen met de (Noordoost) Twentse gemeen- 
   ten inzichtelijk te maken welke Europese,  
   landelijke en provinciale subsidies beschik- 
   baar zijn voor ondernemers die voornemens  
   zijn om grootschalig biogas op te gaan wek- 
   ken in de nabije toekomst. 
De motie is aangenomen, alleen PvdA stemde 
tegen. 
 
De fractie van Solidair Oldenzaal diende de 
motie ‘volumestudie Quick’20-velden 9 en 10’ 
in, deze motie roept het college op om: 
1.  de volumestudie nader te onderbouwen 
   door het toevoegen van een akoestisch  
   onderzoek wegverkeerslawaai; 
2.  de behoefte aan het aantal kubieke meter  
   waterberging inzichtelijk te maken in de  
   volumestudie; 
3.  gemaakte keuzes per beoordelingsaspect  
   (plusjes en minnetjes tabel hoofdstuk 17)  
   te beargumenteren in de volumestudie; 
4.  alle onderzochte en besproken scenario’s op  
   te nemen in de volumestudie; 
5.  de raad de aangepaste volumestudie ter  
   bespreking voor te leggen. 
De motie is verworpen, alleen SO stemde voor.  
 
 
Gast van de raad 
Gast van de raad is een initiatief van de           
gemeenteraad om u kennis te laten maken met 
het werk van de raad. U bent dan samen met 
een aantal inwoners van Oldenzaal een speciale 
gast tijdens een van de raadsvergaderingen van 
de gemeenteraad. 

VVD Oldenzaal 
Biogas kan ons helpen een grote stap te zet-
ten naar minder afhankelijkheid van fossiele 
energie. Samen met de andere VVD fracties 
in Noord Oost Twente hebben we een motie 
opgesteld om de regels voor de opwekking 
van biogas te vergemakkelijk en deze overal 

in Noord Oost Twente gelijk te trekken.  
De overgrote meerderheid van de raad heeft 
ingestemd met de motie, dus de weg is vrij 
voor meer biogas opwekking in de nabije 
toekomst.  
 
Daarnaast zijn we erg blij dat de lijst met ver-
keerskundige knelpunten weer geüpdatet is. 
De lijst bestaat uit gevaarlijke verkeerspunten 
waar iets aan gedaan moet worden. Door 
jaarlijks te lijst vast te stellen, kunnen we 
sneller de gevaarlijke en onoverzichtelijke si-
tuaties veiliger maken. 

Tijdens deze avond wordt u ontvangen door 
een aantal raadsleden die u meenemen in het 
verloop van een raadsvergadering. Zij zullen 
aan u uitleggen hoe de vergadering in zijn werk 
gaat en welke onderwerpen die avond op de 
agenda staan.  
Hierna krijgt u een speciale plek aangewezen 
op de publieke tribune, vanaf waar u de raads-
vergadering kunt volgen.  
De eerst volgende data om ‘gast van de raad’ 
te zijn, vinden plaats na het zomerreces. Het 
gaat daarbij altijd om een maandagavond. 

-   2 oktober 
-   30 oktober 
-   27 november 
-   18 december 
 
Heeft u interesse in het zijn van een ‘Gast van 
de Raad’? Dan kunt u zich aanmelden door te 
mailen naar griffie@oldenzaal.nl. 
 
Vermeld in deze mail uw naam, telefoonnum-
mer en de datum van de door u gekozen 
raadsvergadering. 

Nieuws  
van de  
gemeente

 
 
 
 
 
 
 
 

WG Oldenzaal 
Er zijn raadsvergaderingen waar de partijen 
op alle onderwerpen lang met elkaar discus-
siëren voordat er besluiten kunnen worden 
genomen.  
 
Afgelopen raadsvergadering was er één die 
daarvan afweek; we waren er samen snel uit. 
Er stonden 3 voorstellen op de agenda. Na 3 

korte debatten heeft WG Oldenzaal met alle 
3 de voorstellen ingestemd en de uitkomst 
van de democratische stemming was dat alle 
3 de voorstellen met een meerderheid van de 
raad ook zijn aangenomen. 
 
1 van de besluiten ging over het aanpakken 
van de verkeerskundige knelpunten in Olden-
zaal. Daar kan het college ‘vol gas’ mee ver-
dergaan. Tijdens de raad heeft de wethouder 
over dit onderwerp toegezegd te kijken of de 
fietsoversteekplaats bij de rotonde bij de 
brandweer richting de Thij ook moet worden 
aangepakt. Wij zijn erg blij met deze toezeg-
ging en kijken uit naar het vervolg. 
 

Nieuws van de raadsvergadering van maandag 22 mei



D66  
Oldenzaal 
 
In de gemeenteraad van 
22 mei was met weinig 
onderwerpen voldoende 

te bespreken. Zo had D66 bezwaar tegen het 
niet in de boekhouding opnemen van de nood-
zakelijke sanering van grond aan de Enschede-
sestraat. De grond wordt nu goedkoop gekocht, 
terwijl later kosten moeten worden gemaakt 
voor schoonmaak Daarvoor moet geld worden 
gereserveerd. Hierom heeft D66 tegen gestemd. 
D66 en Solidair Oldenzaal hadden plannen voor 
gebruik van de vrijgekomen Quick’20 terreinen 
bij Vonderweijde ter discussie gesteld.  

Bij bespreking in het forum van 8 mei bleek dat 
naast wateropvang waarschijnlijk geringe        
woningbouw nodig zal zijn voor het leefbaar 
houden van de wijk Glinde-Hooiland in warme 
zomers. D66 pleit voor een beperkt aantal       
woningen, Solidair Oldenzaal heeft een groter 
aantal woningen in gedachten. D66 vindt het 
terecht dat dit onderwerp in de raad wordt      
besproken. De grote partijen vonden het         
bespreken van dit onderwerp in de raad getui-
gen van wantrouwen in het college. D66 wil in 
de raad in open dialoog alles kunnen bespreken 
om Oldenzaal voor haar inwoners mooi en leef-
baar te houden. D66 gaat steeds voor een open 
dialoog. 
 

 
Solidair Oldenzaal 
 
Het college heeft, na het doen van een onder-
zoek, besloten om de voormalige Quick’20-velden 
9 en 10 (langs de Rondweg) te gebruiken voor 
waterberging. Er had ook woningbouw gereali-
seerd kunnen worden. Geen gekke gedachte ge-
zien de hoge woningnood. Wij hebben afgelopen 
raadsvergadering onze vraagtekens bij het onder-
zoek gezet. Het onderzoek is namelijk gebaseerd 
op heel veel aannames. 

Het onderzoek gaf aan dat woningbouw ook 
prima mogelijk is. In tijden van een wooncrisis 
moet het gebruiken van twee voetbalvelden voor 
alleen waterberging wel goed onderbouwd zijn. 
Wij kunnen, na het lezen van de vele aannames 
in het onderzoek, de keuze voor alleen waterber-
ging niet uitleggen aan de vele woningzoekenden 
in Oldenzaal. We dienden afgelopen raadsverga-
dering dan ook een motie in om het onderzoek 
beter te motiveren en te onderbouwen. 
 
Helaas kregen we geen enkele fractie mee. In 
plaats van zelf ook nieuwsgierig te zijn naar een 
betere motivering, in het belang van de woning-
zoekenden, werd ons door coalitiepartijen verwe-
ten wantrouwend te zijn. Wij zitten echter in de 
raad om het college te controleren. Dat doen wij 
naar eer en geweten.

GroenLinks 
VVDer Mekelenkamp, 
altijd in voor een vro-
lijke noot,  kwam met 
een motie voor het 
uniformiseren van het 
biogasbeleid. Prima 

idee, wellicht met een zakelijk tintje, maar bio-
gas is goed. Als het maar wel gaat om het zo-
genaamde 2e generatie biogas. Dit gas wordt 
gehaald uit afval en niet uit speciaal gekweekte 
gewassen die concurreren met gewassen be-
doeld als voedsel. Mekelenkamp wilde die aan-
passing wel toezeggen, geen probleem. Maar 
toen de voorzitter de toezegging opsomde ont-
stond een verwarring, zo groot dat de voorzitter 

zich genoodzaakt zag om de vergadering even 
te schorsen. Gelukkig wist een andere VVDer, 
de heer Visscher, dat te voorkomen door de ge-
wenste aanpassing haarfijn weer te geven. Ik 
zat even in een paarse wolk. 
De andere motie vreemd “Volumestudie 
Quick’20-velden 9 en 10” liep uit op herhaling 
van de discussie in de vergadering van 17 april, 
weer ging het ten onrechte over wantrouwen.  
Als GroenLinks waren we blij met een waterber-
ging in een parkachtige setting, alleen daarom 
tegen. Immers als we alles volbouwen i.v.m. de 
woningnood dan kijken we als Oldenzaal Me-
dusa recht in de ogen. 
 
Harry Snijders, fractieleider GroenLinks Oldenzaal. 

PvdA  
Oldenzaal 
Vergaderingen kunnen inten-
sief zijn, maar soms ook meer 
over de vorm dan over de in-
houd gaan. Iedereen heeft dat 
laatste soort vergaderingen 
wel eens meegemaakt.          
De raadsvergadering van afge-

lopen maandag was daar een voorbeeld van.   
Wel passeerde een interessante motie van de     
Oldenzaalse VVD de revue. In de betreffende 
motie werd onder meer opgeroepen om inzichte-
lijk te maken welke subsidies beschikbaar zijn 
voor ondernemers die voornemens zijn om groot-
schalig biogas op te gaan wekken.  

Biogas wordt geproduceerd door biomassa (o.a. 
mest, voedsel(resten) en hout) te verbranden. 
Hoewel biogas als een schoon gas wordt gezien, 
vindt PvdA het inventariseren van eventuele sub-
sidies ten behoeve van de opwek hiervan geen 
goed idee. Los van het feit dat Oldenzaal hooguit 
zes boerenfamilies kent, bestaat het gevaar dat 
de productie van voedsel verschuift naar de pro-
ductie van biomassa. Hoe groot het charmeoffen-
sief in de richting van boeren daarmee ook is, het 
blijft een zeer inefficiënte manier van energie op-
wekken. Bedenk daarbij dat een hectare grond 
met zonnepanelen meer energie opwekt dan een 
hectare met gewassen, bestemd voor de produc-
tie van biogas. Helaas stemde de PvdA als enige 
partij tegen de motie. 

OLDENZAAL


